
Referat FAU-møte #5 20.05.2025 
Møteleder: Kjetil Abrahamsen 
Referent: Alexander Elmies-Vestergren og Kjetil Abrahamsen 
 
Tilstede:  
Trinn 1 Anne Nordby Waldeland (avtroppende) 
Trinn 1 Linn Hege Depui-Bakke (avtroppende) 
2A  Linn Haagensen (avtroppende)  
  og Oddbjørn Dugan (påtroppende) 
2B  Ingrid Vangen Hågensen  (avtroppende) 
  og Margreth Soukup (påtroppende)   
3A  Marit Ekroll (avtroppende)  
  og Inger Susanne Kjærnet (påtroppende) 
3B  Alexander Elmies-Vestergren  (avtroppende) 
  og Thomas Olsen Nordby (påtroppende) 
4B  Christopher Jensen (påtroppende) 
5A  Marit Mjøbo (avtroppende) 
  og Marianne Gunnarsen (påtroppende) 
5B  Marian Liene (påtroppende) 
6A  Øyvind Støve (avtroppende)  
  og Benjamin Sørfonden (påtroppende) 
6B  Elise Thrane (påtroppende) 
7A  Kjetil Abrahamsen (vikar) 
7B  Håkon Jørgensen  (avtroppende)  
 
Fravær:  
Trinn 1 (påtroppende) 
4A (både avtroppende og påtroppende) 
 
Sak 1: Neste års FAU:  

● Mangler 2 neste års 1. trinn 
○ Velges på førskolemøte juni 2025 (I. følger opp) 

● Mangler 1-2 representanter for neste års 2. trinn  
(Milion er usikker) 

○ Anne følger opp etter at inndeling i 2A og 2B er gjort. 
 
Sak 2: Status trafikkgruppa 

● Søknad om 40-sone på fv457 sendt inn 29.april til Agder 
fylkeskommune. Venter på svar. Uvisst behandlingstid. 

● Forslag fra trafikkgruppa om å søke ekstra trafikksikkerhets-tiltak. 
Diskusjon om eventuelle ekstra søknader om fotgjengerovergang. 



Aenne Ødegaard informerer om at det finnes en del hensyn som 
vurderes i slike saker, som evt. kan undersøkes og vurderes før vi 
evt. søker. 
 

Sak 3: Hjertesone v/Aenne Ødegaard (Kristiansand kommune) 
● Hjertesone: Tiltak for å redusere biltrafikk rundt skoler og 

oppmuntre til å gå og sykle 
● Ødegaard er Hjertesone-koordinator siden januar 2025 
● Holdningsskapende arbeid prioriteres (men også gjennomføring av 

vedtatte fysiske tiltak) 
● 3 ulike skilt (hjertesone, droppsone gående, droppsone bil) – 

anmodende, blir ikke håndhevet av politiet 
● Ikke alle skoler i kommunen må/skal opprette hjertesone, men alle 

skal utarbeide en trafikksikkerhetsplan (evt. hjertesone, opplæring 
og aksjoner, informasjon til hjemmene) 

● Oppfordres til å opprette årshjul hvor FAU, skole, elevråd osv. kan 
bidra. 

● Ødegaard har telt biler en morgen. Ganske mye biltrafikk på begge 
sider av skolen. 

● Parkeringsplassen ved garasjene skal ombygges med tydelig 
parkering, bussholdeplass og droppsone. Uvisst når.  

● Informerer om resultatene fra skoleveiundersøkelsen som rektor 
sendte ut tidligere i år. 

○ Ganske mange blir kjørt ofte eller av og til (f.eks. 25% blir 
kjørt 1-2 ganger i uka) 

■ Tiltak fattes når skolens ledelse, FAU og 
ingeniørvesenet (koordinator Ødegaard) er enig. 

● Forslag fra Ødegaard til tiltak på kort sikt (til skolestart august 
2025) 

○ Hjertesoneskilt ved innkjøring barnehagen v/Møvig skole 
○ hjertesoneskilt + droppsoneskilt ved parkeringsplassen 
○ Utarbeide veiledende retningslinjer og drive holdningsarbeid 

mot foreldre 
● Forslag fra Øystein (rektor) 

○ Bilfri Vilandveien (all biltrafikk på den andre siden av skolen) 
○ innkjøring forbudt (aller helst) evt. hjertesoneskilt 
○ Skolebarnfri vei på andre siden 
○ holdningskampanje 

 
VEDTAK for skolestart 2025-2026: FAU støtte/ønsker: 

● Hjertesoneskilt innkjøring Villandveien som innebærer ingen 
biltrafikk mellom kl. 0800 og 1630 (unntak: «krykkekjøring») 

● Hjertesoneskilt og droppsoneskilt parkeringsplassen 



● Markering av droppsone 
● Malte fotspor til skolen 
● Informasjon om innhold i skiltene på foreldremøtet august 

2025 
○ Infoskriv med denne informasjonen en A4-side (ansvar 

FAU-leder og rektor) 
● FAU oppretter en trafikkgruppe høsten 2025 for jobbe med 

plan for ytterligere tiltak og holdningsskapende arbeid høsten 
2025 (ansvar FAU-leder) bla. fotgjengerfelt Alkeveien/Ternevik 
og opprettelse av nye droppsoner (jf. FAU-møte #4) 

 
 
Sak 4: Info fra skolen (ved rektor) 

● Spørsmål om det er mulig å vurdere at barn kan sykle tidligere enn 
4.trinn 

○ Øystein er åpen for å lytte til FAU her. Vi kommer tilbake til 
det. 

● Takker for god jobb i året som har gått 
● Mye gøy som skjer på skolen i slutten av skoleåret (turneringer, 

aktivitetsdager, ekskursjoner osv.) 
● Trivselsledere (TL) har vært utrolig positivt. Mange elever (f.eks. 

fotball-gutta) er mye mer med i variert lek 
● Ansettelsesprosesser pågår 
● 38 barn starter i 1.trinn til høsten 
● Oppstartsmøte hvor det kan informeres om hjertesone og digital 

veileder 
● Mobilfri skole har gått veldig fint. Ingen protester. Ingen har mobil 

i skoletid. Ungene ser ut til å sette pris på det. 
 
Sak 5: Skolekonsert 

○ 3. juni kl. 17 (værforbehold) 
○ Kommer info i Visma 
○ 6.trinn, kafe 
○ Det meste er på plass 
○ Kaféen anbefales å være klar 1630 
○ Tips om ca. 300 kopper, glass og servietter + søppelsekker 
○ Har kontroll på vipps-konto 
○ FAU-leder takker konfransierer  

 
Sak 6: Årshjul FAU 2025/2026  

● Vedtatt 
● Første FAU møte 20. august 2025  

 



Sak 6: Digital veileder 
 
VEDTAK: FAU-leder/nestleder tar opp skjermbruk på skolen og 
innholdsfilter mm. på skolens ipad/chromebook i neste SU-møte.  
 
VEDTAK: Endring i digital veileder, med følgende tilføyelse: 
«FAU ønsker på sikt at alle foreldre på Sjøstrand skole skal vente 
med å gi barna smarttelefon så lenge går på Sjøstrand. FAU ønsker 
at foreldre med barn født 2016 eller senere venter med å gi barna 
smarttelefon så lenge de er elever ved Sjøstrand.  
Vi oppfordrer foreldre med barn født i 2015 elle tidligere til å bli 
enige om felles retningslinjer basert på hvordan situasjonen er nå»  
 
VEDTAK: FAU-leder/nestleder lager ny versjon og tas med til vedtak i 
neste SU-møte.  
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